
Mondelinge vragen Tim Schipper (SP) over het onderhoud hekwerk Antoniushof

Het hekwerk rondom de monumentale Antoniushof staat te verrotten. Zie de bijgevoegde foto’s. Tot 
grote ergernis van de bewonerscommissie verwijzen diverse gemeentelijke afdelingen naar elkaar 
voor wat betreft het onderhoud. Dat was zo’n tien tot vijftien jaar geleden ook al zo, maar toen was 
het uiteindelijk de gemeente die het onderhoud heeft uitgevoerd. En dat is logisch, want ook de tuin 
is van de gemeente. Ook de verhuurder van de woningen aan het Antoniushof, Bo-Ex, geeft dat aan.

Nu is er een herhaling van zetten. De afgelopen jaren heeft de bewonerscommissie meermaals de 
vraag uitgezet naar de gemeente wie er verantwoordelijk is voor het onderhoud. Erfgoed, 
Stadsbedrijven en de UvO zeggen allemaal dat het niet in hun portefeuille zit. Zie onder andere 
zaaknummer 7656543.

De bewonerscommissie is het zat, het hekwerk is het zat en de SP ook. Vandaar de volgende vragen:

1. Wie is de eigenaar van het hekwerk rondom het Antoniushof?
2. Is het college het met de SP eens dat de onderhoudstoestand van het hekwerk zwaar onder 

de maat, zo niet gevaarlijk is? Zo nee, waarom niet?
3. Is het college bereid om op zo kort mogelijke termijn het onderhoud aan te pakken (en zo 

nodig de kosten te verhalen op de eigenaar) en de raad te informeren over de planning? Zo 
nee, waarom niet?
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